
Casa Doucé - Martinique - Sainte-Luce

From 135.7 € / night - 2 bedroom(s) - 2 bathroom(s)



Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Cette charmante maison de vacances peut accueillir jusqu'à 4 personnes. L'agencement est conçu avec soin pour assurer
un confort optimal. La maison est neuve, les premières locations ont démarré en janvier 2024. Avec 2 chambres climatisées
(une avec un lit double, l'autre avec deux lits jumeaux), une cuisine entièrement équipée et une terrasse extérieure avec bac
à punch, votre séjour sera des plus agréables. 


À quelques minutes de votre logement, découvrez toutes les commodités essentielles à portée de main (boulangerie à
moins d'1 minute). Pour les amateurs d'aventure, une variété d'activités culturelles et sportives vous attendent à proximité
(jet-ski, quad, distillerie Trois Rivières, etc.). De nombreux restaurants sont situés en bord de mer ou dans la ville de Sainte-
Luce, où vous pourrez déguster de nombreuses spécialités locales, poissons grillés, langoustes, et bien plus encore. La villa
est à 400m d'une plage de sable blanc ! 

A noter que la villa est située sur la même propriété que la Villa Douceur Créole (une autre villa avec 3 chambres). Chaque
villa a sa propre piscine, et la zone de stationnement est le seul espace partagé. La villa casa doucè se trouve derrière la
villa douceur créole.

Discover this beautiful villa with a pool in Martinique. It is located in Sainte-Luce, a municipality on the south Caribbean
coast. Just 25 minutes from the airport, this villa is a short walk from the splendid Gros Raisin Beach. The villa has parking
(shared with another villa).


This charming vacation home accommodates up to 4 people in a thoughtfully designed layout for comfort. With 2 air-
conditioned bedrooms (one with a double bed, the other with two twin beds), a fully equipped kitchen, and an outdoor
terrace with a pool, your stay will be most enjoyable. Take advantage of the proximity to the beaches of Sainte-Luce and the
complimentary first breakfast to start your getaway in style.


A few minutes from your accommodation, discover all the essential amenities within easy reach (bakery within 1 minute). For
adventure enthusiasts, a variety of cultural and sports activities await nearby (jet skiing, quad biking, Three Rivers
distillery...). Numerous restaurants are located on the beachfront or in the town of Sainte-Luce where you can savor many
local specialties, grilled fish, lobsters, and more.




The villa is situated on the same property as Villa Douceur Créole (another villa with 3 bedrooms). Each villa has its own
pool, and the parking area is the only shared space.



Caractéristiques / Features

 65 m2 /  4 traveler(s) /  2 bedroom(s) /  2 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Kettle  Freezer  Iron  Oven

 Toaster  Washing machine  Espresso machine  Microwave

 Parking  Free on-site parking  Swimming pool  Hair dryer

 Towels  Dining table  Wine glasses  Wifi  Lounge chairs  Air conditioner  Outdoor shower  Household linen  Single-story accommodation Outdoor furniture  Vacuum cleaner  BBQ gas  Baby chair  Dedicated workspace  Garden  Dishwasher  Crib  Clothes dryer  TV  Filter coffee maker  Smoke detectors



Localisation



Séphora

+596 596 10 60 55
martinique@villaveo.com


